



Array Conference Chair • 悦派会议椅

Comfortable and Refined

With style and comfort for teamwork, Array conference chair provides a refined and artfully balanced look to complement any conference system in a private room or open area. Feature with fully breathable upholster mesh and adjustable lumbar, Array Conference chair offers great support to hold your back. Array Conference chair is appropriate for board rooms, executive guest seating, formal and informal meeting spaces.

舒适与灵巧美观

悦派会议椅具别致美观与时尚的造型,能为团队协作中提供舒适的坐感体验,其灵巧细腻与工艺平衡的外观,可完美配合任何私人空间或开放式空间使用。悦派会议椅备有可透气网背及可调节靠背,能为您的背部提供全方位承托,舒解疲劳,适用于董事会议室,行政会客,正式和非正式的会议空间。



Natural Arc Backrest and Convex Cushion 曲线椅背及凹凸椅面



Cantilever base with Fixed Armrest 弓字脚连固定扶手

Sophisticated Design

The natural arc backrest provides greater lumbar support while the convex cushion is designed to fit the contours of the hip to reduce muscle stress and fatique.

会议椅设计 灵巧细腻

悦派会议桌座椅具备自然曲线的弧形靠背,能有效为腰椎间提供最贴合的支撑。同时,座 垫的凹凸设计,能紧贴臀部曲线起伏而作,以缓解肌肉的疲累。

A Splash of Colors

An offering of balance contemporary and classic style of presentation, Array Conference Chair has a splash of color mesh and fabric seating options to meet the requirements for modern office.

丰富色彩 万千配搭

揉合了现代设计元素与传统风格于一身,悦派会议椅提供多姿多彩的网布及座布颜色供选择 ,为现今的工作空间增添生气。





Material Option 物料选择

Mesh 椅背网布



Black Mesh1 黑色



Silver Mesh10 银色



Orange ME12 橙色.



Red ME13 红色



Green ME14 绿色



Blue ME15 蓝色

Seat Leather Seat Fabric 桥座皮料

Black B8



Apple ZN27

Remarks 备注:

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card or actual product sample.

颜色可能因印刷效果而出现差异,因此以色卡或真实样本为准。

More fabric color options are available for selection in Lamex Material Booklet and actual swatch cards.

备有更多布料颜色选择,可参考美时物料手册和真实样本为准。

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海

Beijing 北京 Tel: (86) 10 8521 7588 Guangzhou 广州 Tel: (86) 20 3892 2422 Shenzhen 深圳 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 东莞 Tel: (86) 769 8203 1111

Tel: (86) 21 6278 8888 Hong Kong 香港

Tel: (852) 2828 6888

HNI Singapore 新加坡 Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 Tel: (86) 800 820 6073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 Tel: (852) 2828 6000